
PROTOKÓŁ nr 1/14
posiedzenia Rady Miejskiej Ciechocinka

z dnia 1 grudnia 2014 r.

Ad 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
Na początku sesji odsłuchano hymnu RP.
Otwarcia  sesji  dokonał  najstarszy  wiekiem radny  Pan  Włodzimierz  Słodowicz,  witając  bardzo
serdecznie wszystkich na I sesji VII kadencji Rady Miejskiej Ciechocinka w latach 2014-2018.
 p. W. Słodowicz – Na podstawie ustawy o samorządzie gminnym, jako najstarszy wiekiem,

przypada  mi  zaszczyt  i  obowiązek  przeprowadzić  pierwszą  sesję  nowo  wybranej  Rady
Miejskiej  Ciechocinka do czasu wyboru jej  przewodniczącego. Gratuluję wszystkim radnym
wyboru i liczę, że wspólnie spełnimy oczekiwania naszych wyborców poprzez podejmowanie
działań służących mieszkańcom, kuracjuszom i wszystkim tym, którzy na nas głosowali. Na
podstawie listy obecności stwierdzam, że jest 15 radnych obecnych, a więc jest quorum i obrady
są prawomocne. 

Ad 2. Ślubowanie radnych.
 p.  W.  Słodowicz -  Zgodnie  z  ustawą  pierwszym  punktem  porządku  obrad  jest  złożenie

ślubowania.  Przed  przystąpieniem  do  wykonywania  mandatu  radni  i  burmistrz  składają
ślubowanie.  Radni  składają  ślubowanie  w  ten  sposób,  że  po  odczytaniu  roty  powstają  i
wypowiadają  słowa „ślubuję”.  Ja  będę  czytał  i  wymieniał  nazwiska.  Ślubowanie  może być
złożone z dodatkowym zdaniem: „Tak mi dopomóż Bóg”. Czy są jakieś pytania, co do tego
tematu?  Nie  widzę,  w  związku  z  tym  przystępujemy do  ślubowania.  Proszę  wszystkich  o
powstanie.
„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego
sprawować  godnie,  rzetelnie  i  uczciwie,  mając  na  względzie  dobro  mojej  gminy  i  jej
mieszkańców”
Ja, Włodzimierz Słodowicz, ślubuję.
Poproszę kolejno radnych:
Adamczyk Grzegorz - „ślubuję”

      Krzysztof Czajka - „ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”
      Draheim Jerzy - „ślubuję”
      Drobniewska Klara - „ślubuję”
      Dziarski Tomasz - „ślubuję”
      Kanaś Paweł - „ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”
      Kowacka Izabela - „ślubuję”
      Kuszyński Marek - „ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”
      Michalska Anna - „ślubuję”
      Nocna Aldona - „ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”
      Różański Bartosz - „ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”
      Sobierajski Jerzy - „ślubuję”
      Strych Marcin - „ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”
      Zajączkowski Marcin - „ślubuję”

Ad 3. Złożenie ślubowania przez burmistrza.
 r. W. Słodowicz – Objęcie obowiązków przez burmistrza następuje również z chwilą złożenia

wobec rady ślubowania. Proszę pana Leszka Dzierżewicza o złożenie ślubowania.
 p.  L.  Dzierżewicz -  „Obejmując  urząd  burmistrza  Ciechocinka,  uroczyście  ślubuję,  że

dochowam  wierności  prawu,  a  powierzony  mi  urząd  sprawować  będę  tylko  dla  dobra
publicznego i pomyślności mieszkańców miasta.”



 r. W. Słodowicz – Dziękuję bardzo. Od tego momentu stanowimy Radę Miejską Ciechocinka
wraz z Burmistrzem Miasta Ciechocinka Leszkiem Dzierżewiczem.

Ad 4. Przyjęcie porządku obrad.
 r. W. Słodowicz  - Porządek dzisiejszej sesji otrzymali Państwo wraz z materiałami na sesję. Czy

ktoś ma uwagi lub propozycje do przedstawionego porządku.
 r. P. Kanaś – Myślałem, że w punkcie 4 będziemy przyjmować porządek obrad. Spodziewałem

się,  że  porządek  obrad  będzie  nieco  szerszy.  W związku  z  tym  chciałem  złożyć  wniosek
formalny o rozszerzenie porządku obrad o następujące punkty:
- wybór wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Ciechocinka,
- wybór przewodniczącego Komisji Rewizyjnej,
- wybór członków Komisji Rewizyjnej,
- wybór członków komisji stałych,
-  wybór  delegatów  do  związków  i  stowarzyszeń,  których  członkiem  jest  Gmina  Miejska
Ciechocinek.

 r. W. Słodowicz – Dziękuję bardzo, tak się składa, że ja też chciałem sformułować jeden punkt,
ale zrobił to Pan. 

      Kto jest za przyjęciem tej propozycji, by nanieść to do porządku sesji?
„za” - 15 radnych
Jednomyślnie poszerzyliśmy nasz plan pracy.

Ad. . Wybór przewodniczącego Rady.
Otrzymaliście Państwo projekty uchwał. Pierwszy dotyczy przyjęcia regulaminu głosowania na
przewodniczącego oraz wiceprzewodniczącego. Kto z Państwa ma uwagi do tego regulaminu?
Nie ma.
Kto z Państwa jest za przyjęciem tego regulaminu?
„za” - 15 radnych
Uchwała  nr  I/1/14  w  sprawie  przyjęcia  regulaminu  głosowania  dla  wyboru
przewodniczącego i wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej.

 r.  W.  Słodowicz –  Przystępujemy do  powołania  Komisji  Skrutacyjnej.  Proszę  o  zgłaszanie
kandydatów do Komisji.

 r. K. Czajka – Pan Tomasz Dziarski.
 r. M. Strych – Pozwolę się zgłosić na ochotnika.
 r. I. Kowacka – Proponuję pana Grzegorza Adamczyka.
 r. W. Słodowicz – Czy możemy zamknąć listę. Serdecznie dziękuję. 
      Kto jest za przyjęciem Komisji Statutowej w takim składzie?

„za” - 15 radnych

 r.  W.  Słodowicz –  Teraz  typujemy  osoby  na  przewodniczącego  lub  przewodniczącą  Rady
Miejskiej Ciechocinka.

 r.  K.  Drobniewska –  Zgłaszam  kandydaturę  Jerzego  Sobierajskiego,  wielokrotnego,
wieloletniego radnego.  Sprawował  tę  funkcję  przez  dwie  kadencje,  ma  duże  doświadczenie
samorządowe. Myślę, że w spełnia warunki do tego, by przewodniczyć naszemu gremium.

 r. W. Słodowicz – Czy pan Jurek Sobierajski wyraża zgodę?
 r. J. Sobierajski – Wyrażam zgodę.
 r. M. Zajączkowski – Zgłaszam kandydaturę pana Pawła Kanasia.
 r. W. Słodowicz – Czy pan Paweł Kanaś wyraża zgodę?
 r. P. Kanaś – Bardzo dziękuję za złożoną propozycję i traktuję to jako dowód uznania za 8 lat

pracy w Radzie na rzecz naszej małej ojczyzny, i to w dodatku od osoby, która te działania
mogła śledzić z pewnego dystansu, co często wyostrza optykę. Propozycji przyjąć jednak nie
mogę, jako że zaszczytna funkcja przewodniczącego Rady wyklucza moją czynną działalność w
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komisjach Rady Miejskiej, a przez doświadczenie, które nabrałem w ciągu ośmiu lat pracy w
samorządzie w Ciechocinku, wiem, że to jednak w komisjach decyduje się o najważniejszych
dla tego miasta sprawach, stąd też chciałem zaproponować osobę z dużym doświadczeniem w
zarządzaniu zespołami, bezpartyjną, nie związaną z żadnym ugrupowaniem politycznym, osobę,
której w wyborach do Rady obecnej kadencji zaufało najwięcej osób w naszym mieście, Pańską
osobę, panie Marcinie.

 r. W. Słodowicz – Czy Pan Marcin Zajączkowski, typowany przez pana Pawła Kanasia, wyraża
zgodę?

 r. M. Zajączkowski – Wyrażam zgodę.
 r. W. Słodowicz – Czy mamy jeszcze inne kandydatury? 
      Kto jest za zamknięciem listy kandydatów?

„za” - 15 radnych
Przystępujemy do wyborów. Oddaję głos Komisji Skrutacyjnej, która po przygotowaniu rozda
kartki do głosowania.

P r z e r w a   n a   p r z y g o t o w a n i e   k a r t   d o   g ł o s o w a n i a

-   r. W. Słodowicz - Stawiamy jeden znak „x” przy osobie, którą wybieramy. Bardzo proszę  
    Komisję   Skrutacyjną o rozdanie kartek.

Komisja Skrutacyjna rozdała kartki do głosowania.
 r. A. Nocna – Czy osoby, które będą wybierane też głosują, bo 4 lata temu były wyłączone z

głosowania, pan mecenas mówił o interesie prawnym.
 r. W. Słodowicz – Dowiadywałem się, więc głosują wszyscy.
 r. P. Kanaś – Panie mecenasie, mam protokół z poprzedniej sesji dotyczącej..., pamięta Pan, co

Pan wtedy powiedział,  tak?  Powiedział  Pan coś  zupełnie  innego,  prawdopodobnie  jak przy
wyborze przewodniczącego Rady również obowiązuje art. 25a ustawy o samorządzie gminnym,
który stanowi,  że radny nie może brać udziału w głosowaniu w Radzie ani  w komisji  jeśli
dotyczy to jego interesu prawnego. Rozumiem, że w tym momencie interesu prawnego danej
osoby to nie dotyczy i nie ma Pan już takich wątpliwości prawnych, jakie miał Pan 4 lata temu,
tak?

 mec. K. Bukowski – Tak, przy wyborach nie ma takiej zasady.

Komisja  Skrutacyjna  rozdała  radnym  kartki  do  głosowania  i  po  ich  przeliczeniu  przedstawiła
wyniki głosowania.

 r. M. Strych – Protokół Komisji Skrutacyjnej, wybranej w dniu 1 grudnia 2014 r. dla ustalenia
wyników  głosowania  w  sprawie  wyboru  przewodniczącego  Rady  Miejskiej  Ciechocinka.
Komisja Skrutacyjna w składzie Marcin Strych – przewodniczący komisji, Grzegorz Adamczyk
– członek, Tomasz Dziarski – członek, stwierdza, co następuje: na 15 radnych Rady Miejskiej
obecnych  jest  15  radnych,  głosowało  15  radnych.  Głosów  ważnych  oddano  14,  głosów
nieważnych oddano 1. Wyniki głosowania: pan Marcin Zajączkowski – 8 głosów, pan Jerzy
Sobierajski – 6 głosów. Komisja Skrutacyjna stwierdza, że przewodniczącym Rady Miejskiej
Ciechocinka został  pan Marcin Zajączkowski. Uwagi komisji:  głosów nieważnych – 1 głos,
głosów ważnych 14. Na tym protokół podpisano. Dziękuję.

 r. W. Słodowicz – 
      Uchwała nr I/2/14 Rady Miejskiej Ciechocinka z dnia 1 grudnia 2014 r. w sprawie wyboru 
      przewodniczącego Rady Miejskiej Ciechocinka. § 1 pkt 1. Stwierdza się, że w głosowaniu
      tajnym na przewodniczącego Rady Miejskiej Ciechocinka wybrano pana Marcina 
     Zajączkowskiego. 2. Protokół Komisji Skrutacyjnej stanowi załącznik do uchwały. 
     § 2. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. Przewodniczący obrad Włodzimierz 
     Słodowicz. 
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Ad. 6. Przejęcie przez Przewodniczącego Rady prowadzenia sesji od Radnego Seniora.     
-    r. W. Słodowicz - Dziękuję Państwu serdecznie i proszę pana Przewodniczącego Rady Miasta 
      o przejęcie prowadzenia i przejście na moje miejsce.
 p. M. Zajączkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej – Szanowni Państwo, dziękuję bardzo za

zaufanie  wszystkim,  którzy  oddali  na  mnie  głos.  Dziękuję  również  panu  Jurkowi,  który
pierwszy złożył  gratulacje.  Ze swojej  strony mogę zadeklarować współpracę niezależnie od
opcji politycznej i zapatrywań na różne tematy, wierzę że nasza współpraca będzie przebiegać
pomyślnie Zresztą patrząc na skład Rady Miejskiej, znając Państwa w większości, wiem, że
będzie bardzo merytoryczna z jednej strony, a z drugiej strony na pewno z dużą dozą kultury
osobistej,  więc wierzę,  że tym bardziej  będzie nam się łatwiej pracowało.  Myślę,  że jest  to
dobry  moment,  żeby  przejść  do  kolejnego  punktu  porządku  obrad,  którym  jest  wybranie
wiceprzewodniczącego Rady. Pytanie do pana mecenasa: to są wybory jawne, czy tajne?

 mec. K. Bukowski – Tajne.
 p. Przewodniczący – Proszę o zgłaszanie kandydatur na wiceprzewodniczącego Rady. Jeszcze

jest sugestia, czy panie i panowie radni zgodzicie się na to, żeby komisja skrutacyjna licząca
głosy pozostała w tym samym składzie?
Kto z państwa jest za?
„za” - 15 radnych (jednomyślnie)
Bardzo proszę o składanie kandydatur.

 r. A. Michalska – Proponuję panią Aldonę Nocną.
 p. Przewodniczący – Czy p. A. Nocna wyraża zgodę?
 r. A. Nocna – Tak.
 r. I. Kowacka – Proponuję p. Klarę Drobniewską.
 r.  K.  Drobniewska –  Dziękuję  za  zaufanie,  ale  nie  chciałabym  kandydować  na

wiceprzewodniczącą  Rady  Miejskiej  i  z  mojej  strony  zgłaszam  kandydaturę  Jerzego
Sobierajskiego, bo uważam, że jest to bardziej odpowiednia osoba niż ja.

 p. Przewodniczący - Dziękuję bardzo, panie Jerzy, czy pan przyjmuje?
 r. J. Sobierajski – Tak.
 p. Przewodniczący – Pan Jerzy zgodził się kandydować na wiceprzewodniczącego. Czy mamy

jeszcze jakieś inne kandydatury? Nie widzę. Proszę Komisję Skrutacyjną o przygotowanie kart
do głosowania.

P r z e r w a   n a   p r z y g o t o w a n i e   k a r t   d o   g ł o s o w a n i a

Komisja  Skrutacyjna  rozdała  radnym  kartki  do  głosowania  i  po  ich  przeliczeniu  przedstawiła
wyniki głosowania.

 p.  Przewodniczący –  Witam  po  przerwie,  proszę  przewodniczącego  Komisji  Skrutacyjnej
radnego  Strycha  o  odczytanie  wyników  wyborów  na  wiceprzewodniczącego  Rady  Miasta
Ciechocinka.

 r. M. Strych – Protokół Komisji Skrutacyjnej, wybranej na sesji w dniu 1 grudnia 2014 r. dla
ustalenia  wyników  głosowania  w  sprawie  wyboru  wiceprzewodniczącego  Rady  Miejskiej
Ciechocinka.  Komisja  Skrutacyjna  w  składzie:  Marcin  Strych  –  przewodniczący  komisji,
Grzegorz Adamczyk – członek, Tomasz Dziarski – członek, stwierdza,  co następuje: na  15
radnych Rady Miejskiej  obecnych jest  15 radnych, głosowało 15 radnych, głosów ważnych
oddano 15, głosów nieważnych oddano 0. Wyniki głosowania: Aldona Nocna – 8 głosów, Jerzy
Sobierajski – 7 głosów. Komisja Skrutacyjna stwierdza, że wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej
Ciechocinka  została  pani  Aldona  Nocna.  Uwagi  komisji:  głosów  ważnych  15,  głosów
nieważnych 0. Na tym protokół zakończono.

 p. Przewodniczący – Dziękuję bardzo, pozwolicie Państwo, że przeczytam uchwałę:
Uchwała nr I/3/14 Rady Miejskiej Ciechocinka z dnia 1 grudnia 2014 r. w sprawie wyboru
wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Ciechocinka. Na podstawie art. 19 ust. 1 ustawy o
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samorządzie  gminnym oraz art.  23  ust.  2  Statutu  Gminy  Miejskiej  Ciechocinek Rada
Miejska uchwala,  co  następuje:  §  1  pkt  1.  Stwierdza  się,  że  w  głosowaniu tajnym na
wiceprzewodniczącego  Rady  Miejskiej  Ciechocinka  wybrano  panią  Aldonę  Nocną  2.
Protokół Komisji Skrutacyjnej stanowi załącznik do uchwały.  § 2.  Uchwała wchodzi w
życie z dniem podjęcia. 

 r. A. Nocna – wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – Dziękuję wszystkim osobom, które mi
zaufały. Mam nadzieję, że te 4 lata będą bardzo owocne.

 p.  Przewodniczący –  Chciałbym  prosić  Pana  mecenasa  o  przybliżenie  zasad  wyborów  do
Komisji  Rewizyjnej,  bo w toku rozmów w międzyczasie  okazało się,  że  nie  wszyscy mają
stuprocentową jasność, w jaki sposób dokonujemy wyborów przewodniczącego oraz członków
Komisji Rewizyjnej.

 mec.  K.  Bukowski –  Statut  stanowi,  że  w  skład  Komisji  Rewizyjnej  wchodzi  5  radnych
wybranych przez Radę w głosowaniu jawnym. Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej wybiera
i  odwołuje  Rada  Miejska  w  głosowaniu  jawnym,  zwykłą  większością  głosów.  Pierwsze
posiedzenie nowo wybranej komisji zwołuje jej przewodniczący. Podobne głosowanie jak na
przewodniczącego jest również na skład Komisji Rewizyjnej. Głosowanie jest jawne, zwykłą
większością głosów.

 p. Przewodniczący – Dziękuję bardzo. Proszę o zgłaszanie kandydatów na przewodniczącego
Komisji Rewizyjnej.

 r. P. Kanaś – Chciałem zgłosić radnego Krzysztofa Czajkę.
 p. Przewodniczący – Panie Krzysztofie, czy wyraża Pan zgodę?
 r. K. Czajka – Tak, wyrażam zgodę.
 p. Przewodniczący – Dziękuję bardzo. Proszę o kolejne kandydatury.
 r. I. Kowacka – Chciałam zgłosić radnego Włodzimierza Słodowicza.
 p. Przewodniczący – Panie Włodzimierzu, czy wyraża Pan zgodę?
 r. W. Słodowicz – Tak.
 p. Przewodniczący – Dziękuję bardzo.
 p.  Przewodniczący –  Czy  są  jeszcze  jakieś  kandydatury  na  Przewodniczącego  Komisji

Rewizyjnej? Nie widzę. Rozumiem, że możemy przejść do głosowania.
Kto  z  państwa  radnych  jest  za  przyjęciem  kandydatury  pana  Krzysztofa  Czajki  na
przewodniczącego Komisji Rewizyjnej?
„za” - 8 głosów
Pan  mecenas  sugeruje,  aby  jeszcze  przeprowadzić  głosowanie  nad  kandydaturą  pana
Włodzimierza Słodowicza.
Kto  z  pań  i  panów  radnych  jest  za  kandydaturą  pana  Włodzimierza  Słodowicza  na
przewodniczącego Komisji Rewizyjnej?
„za” - 6 radnych
 radny B. Różański wstrzymał się od głosu.

 p. Przewodniczący - W związku z powyższym Pan K. Czajka został przewodniczącym Komisji
Rewizyjnej. Poproszę o propozycje radnych do składu Komisji Rewizyjnej.

 r. K. Drobniewska – Proponuję do Komisji Rewizyjnej: Jerzego Sobierajskiego, Włodzimierza
Słodowicza, Jerzego Draheima.

Wszyscy wymienieni kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie.
 r. K. Czajka – Do Komisji Rewizyjnej proponuję Pana Pawła Kanasia.
 p. Przewodniczący – Panie Pawle, zgadza się Pan?
 r. P. Kanaś – Tak, zgadzam się i jednocześnie proponuję Panią Annę Michalską i Pana Marka

Kuszyńskiego.
 r. A. Michalska – Zgadzam się.
 r. M. Kuszyński – Ja również się zgadzam.
 p.  Przewodniczący – W związku z tym, że zostało zgłoszonych 6 kandydatur  proponujemy

przeprowadzić głosowanie na kartkach imiennych,  czyli  wydrukować karty do głosowania i
zaznaczyć krzyżyk przy czterech osobach. Będzie 6 nazwisk i przy 4 osobach złożycie Państwo
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krzyżyki.
 r. P. Kanaś – Może pomogę i odczytam, jak to się działo 4 lata temu na pierwszej sesji. W

statucie jest zapis, że głosowanie jest jawne, a jawne jest wtedy, gdy ktoś się przyznaje jak
głosuje, bo każdy widzi jak. Ponieważ jest sześcioro kandydatów, a trzeba wybrać czworo, głos
byłby ważny,  jeżeli  każdy z  nas,  kto  otrzyma kartkę,  zakreśli  4,  3,  2,  1,  bądź  nikogo.  Jak
wszystkich, będzie nieważny, ważny będzie jak będą 4 nazwiska lub mniej. Tak to odbyło się 4
lata temu.

 p. Przewodniczący – Czyli podpisujemy karty do głosowania i stawiamy...
 r. P. Kanaś – Karty będą stanowiły załącznik do protokołu głosowania.
 p. Przewodniczący – Jest taka propozycja, ponieważ żaden z członków Komisji Skrutacyjnej nie

został zgłoszony, żeby oni stanowili podczas tego głosowania również Komisję Skrutacyjną,
która pomoże przewodniczącemu i gremium liczyć te głosy.

P r z e r w a   n a   p r z y g o t o w a n i e   k a r t   d o   g ł o s o w a n i a

 p. Przewodniczący – Komisja Skrutacyjna przygotowała karty do głosowania. Karty są imienne.
Są na nich nazwiska 6 kandydatów. Przypomnę jeszcze zasady. Aby głos był  ważny należy
zakreślić 4, 3, 2, 1 lub 0 „x” przy nazwisku. Głos nieważny, jeżeli będzie krzyżyk przy pięciu
bądź  sześciu  nazwiskach.  Nie  więcej  niż  4.  Można  głosować  na  jednego,  dwóch,  trzech,
czterech i to wszystko, nie więcej. Jeżeli będzie na pięciu, sześciu, to będzie to głos nieważny.
Jeżeli  przy żadnym z nazwisk nie będzie postawiony znak krzyżyk,  to również będzie głos
ważny,  tylko  nie  będzie  przyporządkowany do  nazwiska.  Poproszę  pana  przewodniczącego
Komisji Skrutacyjnej o rozdanie karteczek.

Komisja Skrutacyjna rozdała imienne kartki do głosowania.

 p. Przewodniczący – Karteczki są podpisane, tak że każdy z państwa będzie mógł oczywiście w
protokole z  sesji  sprawdzić  sobie jak każdy z radnych głosował.  Rozumiem,  że  wszyscy z
państwa dokonali wyboru, bardzo proszę przewodniczącego komisji o zebranie kart z wynikami
wyboru na członków Komisji Rewizyjnej. Bardzo proszę Komisję Skrutacyjną na udanie się na
podliczenie wyników.

 r. M. Strych – Protokół Komisji Skrutacyjnej wybranej na sesji w dniu 1 grudnia 2014 r. dla
ustalenia  wyników  głosowania  w  sprawie  wyboru  członków  Komisji  Rewizyjnej.  Komisja
Skrutacyjna  w  składzie:  Marcin  Strych  –  przewodniczący,  Grzegorz  Adamczyk  –  członek,
Tomasz Dziarski – członek, stwierdza, co następuje: Na 15 radnych Rady Miejskiej obecnych
jest  15  radnych,  głosowało  14  radnych,  głosów  ważnych  oddano  14,  głosów  nieważnych
oddano 1. Wyniki głosowania: Jerzy Draheim – 14, Anna Michalska – 9, Paweł Kanaś – 8,
Marek Kuszyński – 8, Włodzimierz Słodowicz – 6, Jerzy Sobierajski – 6. Komisja Skrutacyjna
stwierdza,  że  w  skład  Komisji  Rewizyjnej  weszli  następujący  radni:  Jerzy  Draheim,  Anna
Michalska, Paweł Kanaś, Marek Kuszyński. Uwagi komisji: radny Bartosz Różański na karcie
do głosowania oświadczył „nie biorę udziału w głosowaniu”. Na tym protokół podpisano.

(Sposób  głosowania  przez  radnych:  Grzegorz  Adamczyk  oddał  głos  na  J.  Draheima,  A.
Michalską, W. Słodowicza i J. Sobierajskiego; Krzysztof Czajka oddał głos na J. Draheima, P.
Kanasia,  M.  Kuszyńskiego,  A.  Michalską;  Jerzy  Draheim  oddał  głos  na  J.  Draheima,  W.
Słodowicza, J. Sobierajskiego; Klara Drobniewska oddała głos na J. Draheima, W. Słodowicza,
J. Sobierajskiego; Tomasz Dziarski oddał głos na J. Draheima, P. Kanasia, M. Kuszyńskiego, A.
Michalską;  Paweł  Kanaś  oddał  głos  na  J.  Draheima,  P.  Kanasia,  M.  Kuszyńskiego,  A.
Michalską; Izabela Kowacka oddała głos na J. Draheima, W. Słodowicza, J. Sobierajskiego;
Marek Kuszyński oddał głos na J. Draheima, P. Kanasia, M. Kuszyńskiego, A. Michalską; Anna
Michalska oddała głos na J. Draheima, P. Kanasia, M. Kuszyńskiego, A. Michalską; Aldona
Nocna  oddała  głos  na  J.  Draheima,  P.  Kanasia,  M.  Kuszyńskiego,  A.  Michalską;  Bartosz
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Różański nie wziął udziału w głosowaniu, Włodzimierz Słodowicz oddał głos na J. Draheima,
W. Słodowicza, J. Sobierajskiego; Jerzy Sobierajski oddał głos na J. Draheima, W. Słodowicza,
J. Sobierajskiego; Marcin Strych oddał głos na J. Draheima, P. Kanasia, M. Kuszyńskiego, A.
Michalską; Marcin Zajączkowski oddał głos na J. Draheima, P. Kanasia, M. Kuszyńskiego, A.
Michalską).

 p.  Przewodniczący –  Dziękuję  bardzo.  Szanowni  Państwo,  poznaliśmy  skład  Komisji
Rewizyjnej.  W związku  z  powyższym proszę  członków  Komisji  Rewizyjnej  o  dopełnienie
formalności i wytypowanie wiceprzewodniczącego oraz sekretarza Komisji Rewizyjnej.

P r z e r w a   n a   u k o n s t y t u o w a n i e   s i ę   K o m i s j i   R e w i z y j n e j

 p.  Przewodniczący –  Bardzo  proszę  pana  Krzysztofa  Czajkę,  przewodniczącego  Komisji
Rewizyjnej, o zapoznanie nas z wynikami głosowania.

 r. K. Czajka – Komisja Rewizyjna ustaliła, że skład tej komisji będzie wyglądał następując: ja,
jako przewodniczący, Pan Jerzy Draheim jako wiceprzewodniczący, Pani Anna Michalska jako
sekretarz, Pan Marek Kuszyński jako członek i Pan Paweł Kanaś również jako członek.

 p. Przewodniczący – Dziękuję bardzo, przeczytam kolejną uchwałę. 
Uchwała nr I/4/14 Rady Miejskiej Ciechocinka z dnia 1 grudnia 2014 r. w sprawie wyboru
Komisji  Rewizyjnej  i  jej  przewodniczącego.  Na  podstawie  art.  18a  ust.  1  i  2  ustawy  o
samorządzie gminnym oraz Statutu Gminy Miejskiej Ciechocinek Rada Miejska uchwala, co
następuje: § 1. Stwierdza się, że w głosowaniu jawnym przewodniczącym Komisji Rewizyjnej
został  wybrany  radny  Krzysztof  Czajka.  Stwierdza  się,  że  w  głosowaniu  jawnym  w skład
Komisji Rewizyjnej jako członkowie zostali wybrani: Pani Anna Michalska jako sekretarz,
Pan Jerzy Draheim jako wiceprzewodniczący komisji, Pan Paweł Kanaś jako członek Komisji
i  Pan  Marek  Kuszyński  jako  członek  Komisji.  Ustalenie  wyników  głosowania  zawiera
protokół obrad. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia i podlega ogłoszeniu w Biuletynie
Informacji Publicznej.
Przechodzimy  do  kolejnego  punktu.  Bardzo  proszę  o  zgłaszanie  kandydatur  do  Komisji
Finansowo-Budżetowej, Planowania i Współpracy Gospodarczej. Jednocześnie dodam, że jest
taka  propozycja,  żebyśmy wyłonili  członków wszystkich  komisji,  kolejnych  czterech,  czyli
Oświaty, Uzdrowiskowej i Komunalnej i potem zarządzimy 10 minut przerwy, żebyście mogli
państwo ze sobą porozmawiać na temat wyboru przewodniczącego i  wiceprzewodniczącego
każdej  z komisji.  Poproszę o kandydatury do Komisji  Finansowo-Budżetowej, Planowania i
Współpracy Gospodarczej.

 r. P. Kanaś – Może radni po prostu sami będą zgłaszać się do komisji, trochę nam to usprawni
życie.

 p. Przewodniczący – Proszę bardzo.
 r. P. Kanaś – Ja na przykład chciałbym się zgłosić do pracy w Komisji Finansowej.
 r. K. Czajka – Również chciałbym pracować w tej komisji.
 r. M. Strych – Również zgłaszam chęć zasiadania w komisji.
 p. Przewodniczący – Pan Krzysztof Czajka zgłosił swoją kandydaturę. Pan Grzegorz Adamczyk

również.  Rozumiem,  że  nie  ma  więcej  chętnych  do  pracy  w  tej  komisji.  Zamykam  listę.
Jednocześnie  informuję,  że  w  składzie  Komisji  Finansowo-Budżetowej,  Planowania  i
Współpracy Gospodarczej znajdują się radni: Pan Marcin Strych, Pan Krzysztof Czajka, Pan
Paweł Kanaś i Pan Grzegorz Adamczyk. Dziękuję bardzo. Przejdziemy do Komisji Oświaty,
Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji Miasta. Proszę o zgłaszanie swoich kandydatur.

Chęć pracy w tej  komisji  zgłosili  następujący radni:  Klara Drobniewska,  Aldona Nocna,  Jerzy
Sobierajski, Włodzimierz Słodowicz, Marcin Strych, Tomasz. Dziarski, Marek Kuszyński.
 p.  Przewodniczący –  Czy  ktoś  jeszcze  chciałby  pracować  w  tej  komisji.  Zamykam  listę.

Jednocześnie informuję, że w skład Komisji  Oświaty,  Kultury,  Sportu,  Turystyki i  Promocji
Miasta weszli  następujący radni:  Pani radna Drobniewska, Pan radny Słodowicz,  Pan radny
Sobierajski, Pani wiceprzewodnicząca Nocna, Pan radny Kuszyński, Pan radny Strych i Pan
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radny Dziarski. Dziękuję bardzo. Przejdziemy do kolejnej komisji. Bardzo proszę o zgłaszanie
chęci pracy w Komisji Uzdrowiskowej, Zdrowia i Opieki Społecznej. Ja ze swojej strony proszę
o to, żeby zgłosiła się do tej komisji Pani dr Kowacka, jako chyba osoba, która najbardziej z nas
wszystkich się w tych sprawach orientuje.

 r. I. Kowacka – Tak, zgłaszam się.
Chęć pracy w tej komisji zgłosili ponadto następujący radni: K. Drobniewska, J. Sobierajski, G.
Adamczyk, B. Różański, A. Michalska, T. Dziarski, A. Nocna, 
 p.  Przewodniczący –  Zamykam  listę  i  jednocześnie  informuję,  że  w  skład  Komisji

Uzdrowiskowej,  Zdrowia  i  Opieki  Społecznej  weszły  następujące  osoby:  Pani  radna
Drobniewska, Pan radny Sobierajski, Pan radny Adamczyk, Pan radny Różański, Pani radna
Michalska, Pan radny Dziarski, Pani dr Kowacka i wiceprzewodnicząca Pani Aldona Nocna.
Została nam jeszcze ostatnia  komisja,  Komisja Komunalna i  Porządku Publicznego. Bardzo
proszę o zgłaszanie swoich kandydatur.

Chęć pracy w tej  komisji  zgłosili  następujący radni:  W.  Słodowicz,  K. Czajka,  B.  Różański,  A.
Michalska, J. Draheim, M. Kuszyński, T. Dziarski, M. Strych.
 p. Przewodniczący – Rozumiem, że nie ma więcej kandydatur. Zamykam listę. Jednocześnie

informuję, że w skład Komisji Komunalnej i Porządku Publicznego weszły następujące osoby:
Pan radny Różański, Pan radny Słodowicz, Pan radny Draheim, Pan radny Strych, Pan radny
Kuszyński,  Pani  radna  Michalska,  Pan  radny  Czajka  i  Pan  radny  Dziarski.  Jednocześnie
zarządzam 10 minut przerwy. Bardzo proszę, żebyście państwo przekazali nam informacje na
temat  wyboru  przewodniczącego  i  wiceprzewodniczącego  każdej  komisji.  Proszę  członków
kolejnych komisji o wybranie przewodniczących i wiceprzewodniczących komisji.

P r z e r w a   n a   u k o n s t y t u o w a n i e   s i ę   k o m i s j i

 p.  Przewodniczący –  Rozumiem,  że  Komisja  Finansowa  wybrała  ze  swojego  grona
przewodniczącego i wiceprzewodniczącego. Pan radny Kanaś szykuje się do zabrania głosu,
proszę bardzo.

 r. P. Kanaś – Z ustaleń komisji wynika, że skład prezydium naszej komisji będzie następujący:
moja  skromna  osoba,  jako  przewodniczący  Komisji  Finansowej,  radny  Marcin  Strych
wiceprzewodniczący, Grzegorz Adamczyk członek komisji i Krzysztof Czajka członek komisji.

 p.  Przewodniczący –  Bardzo  proszę  o  podanie  przewodniczącego  i  wiceprzewodniczącego
Komisji Oświaty /.../

 r.  M.  Strych –  Komisja  wybrała  przewodniczącego  w  mojej  skromnej  osobie.
Wiceprzewodniczącą komisji została Pani Klara Drobniewska. Pozostałe osoby będą stanowić
członków komisji.

 p.  Przewodniczący –  Proszę  Komisję  Oświaty  o  wyłonienie  ze  swojego  grona
przewodniczącego  oraz  wiceprzewodniczącego.  Bardzo  proszę  o  przedstawienie  prezydium
Komisji Uzdrowiskowej, Zdrowia i Opieki Społecznej. Pan radny Dziarski, proszę bardzo.

 r. T. Dziarski – Po kilku minutach rozmów i głosowania moja osoba została zaakceptowana na
przewodniczącego  komisji,  zastępcą  została  Pani  dr  Izabela  Kowacka.  Pozostałe  osoby  są
członkami tejże komisji.

 p. Przewodniczący – Kolejna komisja,  Komisja Komunalna i  Porządku Publicznego, bardzo
proszę członków komisji o wybór przewodniczącego i wiceprzewodniczącego. Bardzo proszę o
podanie  przewodniczącego  i  wiceprzewodniczącego  komisji.  Pan  radny  Kuszyński,  proszę
bardzo.

 r.  M.  Kuszyński –  Przewodniczącym  Komisji  Komunalnej  został  Marek  Kuszyński,
wiceprzewodniczącą została  radna pani  Anna Michalska.  Pozostałe  osoby to członkowie tej
komisji.

 p. Przewodniczący – Dziękuję bardzo.
     Uchwała nr I/5/14 Rady Miejskiej Ciechocinka z 1 grudnia 2014 r. w sprawie wyboru   
     składu osobowego pozostałych komisji stałych Rady Miasta. Na podstawie art. 21 ust. 1
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ustawy o samorządzie gminnym oraz Statutu Gminy Miejskiej Ciechocinek Rada Miejska
uchwala, co następuje: Stwierdza się, że w głosowaniu jawnym w skład niżej wymienionych
komisji stałych wybrani zostali:

Komisja Finansowo-Budżetowa, Planowania i Współpracy Gospodarczej:
- Kanaś Paweł – jako przewodniczący
- Strych Marcin – jako wiceprzewodniczący
- Adamczyk Grzegorz - członek
- Czajka Krzysztof – członek

      Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji Miasta:
- Marcin Strych – jako przewodniczący
- Drobniewska Klara – jako wiceprzewodnicząca         
- Dziarski Tomasz - członek
- Kuszyński Marek - członek
- Nocna Aldona – członek
- Słodowicz Włodzimierz - członek 
- Sobierajski Jerzy – członek              

Komisja Uzdrowiskowa oraz Zdrowia i Opieki Społecznej: 
- Dziarski Tomasz – jako przewodniczący
- Kowacka Izabela – jako wiceprzewodnicząca
- Adamczyk Grzegorz – członek
- Drobniewska Klara – członek
- Michalska Anna – członek
- Nocna Aldona – członek
- Różański Bartosz - członek
- Sobierajski Jerzy - członek 

     Komisja Komunalna i Porządku Publicznego
- Kuszyński Marek – jako przewodniczący
- Michalska Anna – jako wiceprzewodnicząca
- Czajka Krzysztof - członek        
- Draheim Jerzy – członek
- Dziarski Tomasz – członek
- Różański Bartosz – członek
- Słodowicz Włodzimierz – członek
- Strych Marcin - członek   

     Kto z państwa jest za przyjęciem uchwały?
     „za” - 15 radnych (jednomyślnie)
   Ustalenie wyników głosowania zawierać będzie protokół obrad. Uchwała wchodzi w życie 
    z dniem  podjęcia i podlega ogłoszeniu w Biuletynie Informacji Publicznej.
    Kolejnym i jednocześnie ostatnim punktem tej sesji jest głosowanie i przyjęcie kandydatur do  
    związków i stowarzyszeń. Związek Miast Polskich i Stowarzyszenie Gmin Uzdrowiskowych -
   statutowo delegatem jest Pan burmistrz Leszek Dzierżewicz. Stowarzyszenie Związku Miast
   Nadwiślańskich, bardzo proszę o zgłoszenie kandydatur do Stowarzyszenia Związku Miast
   Nadwiślańskich.
 r.  M.  Strych –  Chciałbym zaproponować  panią  Aldonę Nocna,  która  dotychczas  pełniła  tę

funkcję.
 p. Przewodniczący – Dziękuję bardzo, Pani radna Nocna wyraża zgodę. Czy jeszcze mamy

jakieś kandydatury? Nie widzę. 
      Kto z Pań i Panów radnych jest za przyjęciem kandydatury Pani przewodniczącej Nocnej 
      jako delegata do Stowarzyszenia Związku Miast Nadwiślańskich?

„za” - 14 radnych
„przeciw” - --------
„wstrzymał się” - 1 radny
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     Proszę o kandydatury do Stowarzyszenia Zdrowych Miast Polskich.
 r. A. Nocna – Proponuję Panią dr Kowacką.
 p. Przewodniczący – Czy Pani radna Kowacka przyjmuje kandydaturę?
 r. I. Kowacka – Tak, przyjmuję.
 p. Przewodniczący – Dziękuję bardzo. Czy mamy jeszcze innych kandydatów? Nie widzę.
     Kto z Pań i Panów radnych jest za kandydaturą Pani radnej Kowackiej do Stowarzyszenia
     Zdrowych Miast Polskich?

„za” - 15 radnych (jednomyślnie)

     Kolejnym stowarzyszeniem, do którego prosiłbym o podanie kandydatur jest Kujawsko-
     Pomorska Organizacja Turystyczna. Bardzo proszę o zgłaszanie kandydatur. 
 r. P. Kanaś – Chciałbym zgłosić kolegę Marcina Strycha.
 p. Przewodniczący – Czy pan radny Strych wyraża zgodę?
 r. M. Strych – Dziękuję bardzo, wyrażam zgodę.
 p. Przewodniczący – Czy mamy jeszcze jakieś kandydatury? Nie widzę.
     Kto z Pań i Panów radnych jest za przyjęciem kandydatury pana radnego Marcina 
     Strycha do Kujawsko-Pomorskiej Organizacji Turystycznej?

„za” - 15 radnych (jednomyślnie)

  Kolejnym związkiem jest Związek Gmin Ziemi Kujawskiej, gdzie Pan burmistrz Leszek 
   Dzierżewicz statutowo jest delegatem. Mamy jeszcze do obsadzenia dwa stanowiska w Związku
  Gmin Ziemi Kujawskiej. Bardzo proszę o zgłaszanie kandydatur do Związku Gmin Ziemi
    Kujawskiej.
 r. M. Strych – Zaproponuję Pana Krzysztofa Czajkę.
 p. Przewodniczący – Czy radny Czajka zgadza się?
 r. K. Czajka – Tak, wyrażam zgodę. 
 p. Przewodniczący – Dziękuję bardzo. Czy mamy jeszcze jakieś kandydatury?
 r. M. Kuszyński – Chciałem zaproponować Pawła Kanasia.
 p. Przewodniczący – Dziękuję bardzo, czy ktoś z Pań czy Panów radnych zgłasza jeszcze jakąś

kandydaturę?
 r. P. Kanaś – Może wyrażę zgodę? Wyrażam.
 p. Przewodniczący – Zauważyłem skinienie głowy aprobujące propozycję radnego Kanasia, ale

dziękuję  za  potwierdzenie  swojej  gotowości  do pracy w Związku Gmin Ziemi  Kujawskiej.
Zarządzam głosowanie.
Kto z Pań i Panów radnych jest za kandydaturą Pana Czajki do Stowarzyszenia Gmin
Ziemi Kujawskiej?
„za” - 15 radnych (jednomyślnie)
Kto z pań i panów radnych jest za kandydaturą radnego Kanasia do Związku Gmin Ziemi
Kujawskiej?
„za” - 15 radnych (jednomyślnie)

 p. Przewodniczący - Pozostało jeszcze jedno stowarzyszenie – Stowarzyszenie Partnerstwo dla
Ziemi  Kujawskiej.  Tutaj  Gminę  Miejską  Ciechocinek  reprezentuje  burmistrz  Pan  Leszek
Dzierżewicz lub inna osoba upoważniona przez burmistrza.

 p. Burmistrz – Ponieważ ze statutu wynika reprezentacja gmin w kilku innych organizacjach, to
osobą,  którą  chciałbym wytypować  do  kontaktów z  tym stowarzyszeniem byłby Burmistrz
Ogrodowski.

 p. Przewodniczący – Dziękuję bardzo, panie burmistrzu. Rozumiem, że nad tą kandydaturą nie
musimy głosować. Pan Burmistrz (Marian Ogrodowski) został właśnie upoważniony przez Pana
Burmistrza  Leszka  Dzierżewicza  do  reprezentowania  Gminy  Miejskiej  Ciechocinek  w
Stowarzyszeniu Partnerstwo dla Ziemi Kujawskiej.
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Rozumiem, że nie musimy odczytywać każdej uchwały po kolei o delegowaniu radnych do
stowarzyszeń,  bo  już  wyraziliśmy swoją  aprobatę  w  jednogłośnym głosowaniu,  więc  Rada
przyjęła te uchwały.
To  jest  pierwsza  sesja,  ja  czuję  się  wyjątkowo  wyróżniony,  wszystkim  Państwu  gratuluję
wyborów w ramach komisji. Życzę Państwu owocnej, miłej współpracy. 

 p. Burmistrz – Zgodnie ze statutem Gminy Miejskiej Ciechocinek zobowiązany jestem do tego,
aby przedstawić Państwu informację na temat stanu Gminy. W naszym statucie jest taki zapis,
który nie doprecyzowuje, czy powinno się to stać na pierwszej sesji Rady Miejskiej, takiej jak
dzisiejsza,  czy  na  pierwszej  roboczej.  Wobec  powyższego  pozwoliłem sobie  przekazać  ten
materiał w wersji papierowej. Jeżeli Państwo uznacie, że potrzebne będą jakieś wyjaśnienia do
tego  materiału,  to  oczywiście  na  posiedzeniach  komisji,  ewentualnie  na  kolejnej  sesji,  jeśli
będzie taka potrzeba, będę składał wyjaśnienia.

 p. Przewodniczący – Dziękuję bardzo, panie Burmistrzu. Wydaje mi się, że w związku z tym, że
jest  sporo  osób  nowych  w Radzie,  sugeruję  żebyśmy informacje  o  stanie  gminy  miejskiej
Ciechocinek przenieśli na kolejną, już roboczą sesję, tak żebyśmy wszyscy byli w stanie się
merytorycznie do tego materiału przygotować i ustosunkować. 

Ad. 7. Zakończenie obrad I sesji Rady.
-  p. Przewodniczący  - Dziękuję Państwu bardzo za pracę w dniu dzisiejszym. Zamykam obrady
pierwszej sesji. Dziękuję.

Na zakończenie sesji odsłuchano hymn RP.

Czas trwania sesji: 16.00 – 18.40

Na tym protokół zakończono.              
                                                              Najstarszy wiekiem radny                      Przewodniczący
                                                                                                                               Rady Miejskiej
Protokołowała:                                        Włodzimierz Słodowicz

      Marcin Zajączkowski
Katarzyna Turkiewicz                                                                                         
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